
Rettelse til nyhedsmail januar 2018 Grundejerforeningen Stauning Vesterstrand 
 
En rettelse til dagens udsendelse af nyhedsmail. 
 
Desværre kan man nogen gange blive så glad for nyheder, at man kommer til at overfortolke, specielt hvis man 
ikke er ekspert i lokalplansbehandling, kommuneplaner og VVM-redegørelser. 
 
Heldigvis var mølleudvalget hurtige.  
Vi må derfor beklage og meddele, at nyheden om møllerne ikke var helt så god som først antaget. 
 
Møller 
Kommunen har besluttet ikke at vedtage lokalplanforslag nr. 383 endeligt.  
Mølleprojektet er dermed stoppet for nu. Men der kan stadig komme møller.  
 
Mølleudvalget har krævet at hele processen skal startes forfra. Dette krav er p.t. hos Erhvervsstyrelsen, som 
undersøger sagen.  
 

 Projekt-profitmagerne og kommunen arbejder på, at udkast til kommuneplanstillæg for 4 møller og 
målemast kan vedtages med udgangspunkt i den eksisterende VVM-redegørelse 

 
Hvis Erhvervsstyrelsens overvejelser ender i at dette er tilladt, har Erhvervsstyrelsen og Miljøstyrelsen 
tilkendegivet, at kommuneplanstillægget alene kan udnyttes med de 2 nordligste møller uden målemast af hensyn 
til lufthavnen. Dette kan dog senere tages op, hvis lufthavnens forhold ændres sikkerhedsmæssigt. Og det vil 
kunne ske rent administrativt.  
 
Hvis ovennævnte  bliver tilfældet vil der ikke komme nye nabohøringer. Og vi vil alene kunne klage over 
vedtagelsen af kommuneplantilllæg og lokalplan. Og det vil mølleudvalget så gøre 
 
Januarhilsner fra Bestyrelsen 


